

True Light Girls' College
Secondary One Discretionary Places (2017/2019)
Interview Arrangements – A Reminder

1. All applicants of Secondary One Discretionary Places (2017/2019) have been invited by post to attend an **interview** to be held in the morning of **16th March, 2019 (Saturday)**.
2. All applicants should save sufficient time to make sure they will arrive at the school for the interview before the Reporting Time. Late comers will NOT be entertained.
3. All interviewees should first register in the School Hall. Original copies of the applicants' **SSPA Primary Six Identification Form** issued by EDB and **H.K. Identity Card/P6 Student Handbook or Student Card with student photo attached** should be produced with the **Invitation Letter** upon registration.
4. After registration, all interviewees should head for the designated venues for the interview.
5. The interview will take about 50 minutes.

真光女書院
中一自行分配學位(2017/2019)
面試安排 – 備忘

1. 本校經已郵寄書面通知給所有中一自行分配學位申請者，邀請其出席於 **2019年3月16日(星期六)**上午舉行的面試。
2. 參與面試的申請學生，必須預留足夠時間以確保於報到時間前到達本校報到，遲到者將不獲接見。
3. 參與面試者須先前往本校禮堂報到，並須出示面試通知信，連同申請學生的 **SSPA 小六學生資料表(正本)**及**兒童身份證**或**附有學生相片的小六學生手冊**或**小六學生証**。
4. 報到登記完成後，考生可循指定路線前往面試地點。
5. 總面試時間約為五十分鐘。

S1 App-7-Interview Arrangement Reminder